

တစ်စီးထိုင်မာဂျာထိုင်ကွာတက်ကွာထွဲမာကဆွဲကဆွဲတက်လီတက်ကျအခိဉ်ယာတက်အိဉ်သးတက်ရဲဉ်တက်ကျ

လါနိဉ်ဠဘာဉ်, ၂၀၁၂

တက်ကရါကရီ/အတက်သူဉ်ထိုင်ဆီလီသး

#	တက်ဖဲးတက်မာ	ပှါမာတက်ဖိလါအိဉ်ဒီးမူဒါ	တက်အိဉ်သးလါကတီဉ်ခဲအံ	တက်မာလါပှါတက်ပညိဉ် အမုာ်နံ
၁	တက်ဒူးအိဉ်ထိုင် ပှါဟ့ဉ်ကူဉ်တက်ကမံးတံာ်လါ အပဉ်ယုာ်ဒီး ပှါကွာ်ထွဲမာကဆွဲတက်ကိးကရူာ်လါ အယဲလါတက်မာဆာကတီဉ်သါခါလါအပှါ, လါအကမာမာဟ့ဉ်ကူဉ်တက်ဟ့ဉ်လါတက်ဂီလါ PRM တက်ဟ်ဖျါတဖဉ်အပှါ, ဒီးဟ့ဉ်အါထိုင်တက်ဟ့ဉ်ကူဉ်တဖဉ်လါ ကမာလီတံာ်ဝဲလါ တက်ဟ်လုာ်ဟ်ပှါတက်ဒီးတက်ဟ်ကဲတဖဉ်န့ဉ် မှ်တက်ဂီဉ်ထံးလါ အရူဒိဉ်လါ ဝဲကျါအခိဉ်အယာတက်အိဉ်သးအဂီဉ်န့ဉ်လါ.	ကမံးတံာ်လါအဘဉ်ကွာ်ထွဲပာဆာတက်န့ဉ်ကွာ်ထွဲပာဆာဝဲတက်ဆီလီဟ်လီကမံးတံာ်အံးန့ဉ်လါ.	တက်စးထိုင် ဒူးအိဉ်ထိုင် ပှါဟ့ဉ်ကူဉ်တက်ကမံးတံာ်ဖိတဖဉ်ဒီးတက်စးထိုင်မာ တက်အိဉ်ဖိုင်ဖဲ လါနိဉ်ဠဘာဉ် ၁၅ သီ န့ဉ်လါ. ကမံးတံာ်ရဲဉ်ကျဲလဲလါ ကထံဉ်လီာ်သးခံန့ဉ်တဘျီတုာ်လါ ၂၀၁၂ အလက်တစုန့ဉ်လါ.	ဝံလဲ
၂	တက်ကွာ်ကဒါကွာ်တက်ဟ့ဉ်လီတက်မာအကျါအကျဲတဖဉ်လါ ကမာလီတံာ်တက်မာလါ တက်ဟ့ဉ်လီတက်မာတဖဉ်လါ အထဲသီးတုာ်သီးန့ဉ်လါ.	တက်ကွာ်ထွဲမာကဆွဲတက်အပှါန့ဉ်တက် Darius Dixon, FS HR အပှါန့ဉ်တက် Tracy Agnew, OHR ပှါန့ဉ်တက်အခိဉ်အဟ့ဉ်တက်ဖဲးတက်မာဒီးတက်ဟ်လီပှါမာတက်ဖိ Noreen Montgomery, OHR ပှါမာတက်ဖိဒီးတက်ပာဆာကွာ်ထွဲ တက်ရူလီဉ် Chris Chiron	တက်သူးပှါကညီအလီလါ တက် မာလီကစီပှါန့ဉ် တက်ဟ်ပတုာ်အီဖဲ လါယူာ်လံး ၂၀၁၁ မ့တမုာ် ဘဉ်လါမုာ်ကျါဝဲကွာ် တက်လိဉ် ဘဉ်မ့တမုာ် တက်ဟ့ဉ်လီတက်ဂီကတီဉ်န့ဉ်လါ. တက်မာဝဲကျါ တက်မာအကျဲတဖဉ် လါဘဉ်ကွာ်ကွာ်အီဝဲတဖဉ်န့ဉ်တက်ဘဉ်သူဉ်ဘဉ်သးဟ့ဉ်ပျဲဒီး စးထိုင်လါစးပတုာ်ဘဉ်သီန့ဉ်ကတုာ်လီတီလီဝဲလါ.	လါပှါ
၃	ယုာ်ညါသမံသမိးကွာ်တက်မာအဆာကတီဉ်ဒီးတက်ဟ်လီတက်ဆာကတီဉ်လါကဆာတက်တက်မာအကတီဉ်ခဲလါဒီးအလိဉ်ဘဉ်ဝဲအသီး မ့တမုာ် တက်ဆီတလဲတက်မာအဆာကတီဉ်မုာ်သုအယံ, တက်မာအါထိုင်တက်မာအဆာကတီဉ်လါ မုာ်ဆါခိအကတီဉ်သုဝဲန့ဉ်လါ.	ပှါဟ့ဉ်ကူဉ်တက်ကမံးတံာ်	ဖျဉ်စိမိဒီးသီးလီာ်သးတဖဉ်န့ဉ်ဘဉ်တက်ကွာ်ထံဆိကမိဉ်တုာ်အီလီ. ပှါဟ့ဉ်ကူဉ်တက်ကမံးတံာ်ဘဉ်သူဉ်ဘဉ်သးလါ တက်မာတက်ကွာ်ထံဆိကမိဉ်တခါအံလီ.- ကမံးတံာ်ကရူာ်အဒုတဒုန့ဉ်ဟ်ဖိုင်ကွာ်ပှါမာတက်ဖိတဖဉ်တက်ဟ့ဉ်ကူဉ်ဆာကွာ်တက် (ကွာ်ဘဉ် တက်ဟ့ဉ်တက်မာလီဒီးတက်ဆဲးကျိးလီာ်သး နီဉ်ဂံ င) တဖဉ်လါ. တက်ကွာ်ထံဆိကမိဉ်တခါ ပှါကွဲးပတြီယာ်အီဒီး ပှါမုာ်လါလါ ကစးထိုင်မာအီဖဲလါနိဉ်ဠဘာဉ်အလါ န့ဉ်လါ.	လါနိဉ်ဠဘာဉ် ၃၀, ၂၀၁၂
၄	သမံသမိးကွာ် တက်ကွာ်ထွဲမာကဆွဲကဆွဲအတက်ကရါကရီ အတက်သူဉ်လီဆီလီသးတကွာ်.	FS HR အပှါန့ဉ်တက် Tracy Agnew OHR အပှါန့ဉ်တက်လါ တက်နီဖးကရူာ်ဒီးတက်နီလီတက် အဂီဉ် Jessica	တက်သူဉ်လီဆီလီသးအဆီတဖဉ် အကထာတဖဉ်န့ဉ် ဘဉ်တက် ကွာ်အီဒီး တက်သမံထံအီယုာ်ဒီး ပကွဲတဖဉ်လါ အခိဉ်ဒီးပှါတဖဉ်အကွဲအခိတခါအသီးလီ.	လါပှါ

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပု တမ်းပညိဉ် အမုာ်နံ
		Moore ပုမာနံတမ်းစားအိဉ်ဒ် Anna Wu, OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပာတမ်းဆု အပုမာဟ့ဉ်ကုဉ်တမ်း ပုမာနံတမ်းအပုမာဟ့ဉ်ကုဉ်တမ်း Chris Chiron	ပုမာတမ်းဖိဒီးနံတမ်းလိာ်ခဲခါန့ဉ်ကဘဉ်ဒုးအိဉ် ထီဉ် လားကတီးတခါဘဉ်တခါအဂီၢ်ဒီးတမ်းအံ ကဟ့ဉ်ဒုးယာ်လား တမ်းသုးထီထီဉ်အလိာ် အလားတဖဉ်န့ဉ်လိာ်.	
၅	တမ်းကွာ်ထံသမံကွာ်တမ်းပာဆုမာကဆုအလိလဲတမ်းကွာ်တမ်းကွာ်လား ကဆားတံဉ်ယုကွာ်ဝဲ မုာ်တမ်းဟ့ဉ်လားလဲအတမ်းလိာ်ဆီလား တမ်းတူာ်လိာ်အိ တသုတဘဉ်အိဉ်ဒ်န့ဉ်လိာ်.	OHR အပုမာနံတမ်းလား တမ်းနီဖးကရုာ်ဒီးတမ်းနီလိာ်တမ်း အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိဉ် Ann Penn	တမ်းဝဲထံနီဖးဆိတမ်းစားအံ ဘဉ်တမ်းမာ အိာ်ဝဲလဲလား တမ်းယုသုဉ်ညါဒီးတမ်းဆား တံဉ်တံဉ်ကွာ် တဖဉ်အဂီၢ် ဝဲဒီးန့ဉ်လိာ်. လားလဲစရီကွာ်ဂီၤန့ဉ်ကဘဉ်တမ်းထီဉ်ကွာ်အိ လား လားခိဉ်စဘဉ် ၂၀၁၂ အစရီန့ဉ်လိာ်.	လားယုနုာ်အါရံဉ် ၃၁, ၂၀၁၃
၆	မာတမ်းယုသုဉ်ညါပုမာနံတမ်းတမ်းအတမ်းသုဉ်မံသးမုာ်ဒီးတမ်းကွာ်ထွဲမာကဆု တမ်းမာတဖဉ်အကံးအစီန့ဉ်လိာ်. တမ်းယုထံဉ်သုဉ်ညါတမ်း/ တမ်းကွာ်စားကွာ် ကွာ်တမ်းလား ၁-၂ နံဉ်လား ကဆားတံဉ်ဒီးကွာ်ကဆားကွာ်တမ်းလား ၁-၂ နံဉ်အ တံဉ် ပုမာန့ဉ်လိာ်.	ပုမာနံတမ်းစားအိဉ်ဒ် Anna Wu,	တမ်းသမံထံလား တမ်းမာအိာ်လား တမ်းပာဘဉ်န့ဉ် မုာ်ဝဲလားမုာ်ရုး ၂၀၁၁ န့ဉ်လိာ်.	မုာ်ရုး ၂၀၁၃
၇	ဒ်တမ်းဟ့ဉ်ဒုးအသီးဒီးမာတမ်းယုသုဉ်ညါကွာ်တမ်းဟူးတမ်းဂဲလား တမ်းဟံဉ်ဖျါထီဉ် PRM လား တမ်းမာအုနုမာတံဉ် မုတမုာ် တမ်းဝဲထံနီဖးတမ်းလားတမ်းသဲစး, လားမုာ်အဖိးမံလိာ်ကံလိာ်အသးဒီး PRM တမ်းဟံဉ်ဖျါခုသုဉ် မုတမုာ် ဒီးသ နုာ်ထီဉ်အသးလားတမ်းဖိးတမ်းမာတမ်းအိဉ်သးအဂါအတမ်းဂုာ်ကံတဖဉ်လား ဘဉ်တမ်းဟံဉ်ဖျါထီဉ်အိာ်ဆု ပအိဉ်န့ဉ်တကွာ်.	တမ်းကွာ်ထွဲမာကဆုတမ်းအပုမာနံတမ်း Darius Dixon FS HR ပုမာနံတမ်း Tracy Agnew OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပာဆုတမ်းရလိာ်အပုမာဟ့ဉ်ကုဉ်တမ်း Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိဉ် Ann Penn	တမ်းကံထီဉ်သးလိာ်တမ်းလိာ်ဆဲးတဖဉ်လား အဘဉ်တမ်းဟံဉ်ဖျါထီဉ်ဆု PRM န့ဉ် ဘဉ်တမ်းဖိးထီဉ်ဖိဉ်ထီဉ်အိာ်ဝဲလဲလဲ န့ဉ်လိာ်. တမ်းဂုာ်ဒ်သီးအံတဖဉ်န့ဉ်ကဘဉ်တမ်းဖိးထီဉ်ဖိဉ် ထီဉ်အိာ်ဝဲအဟဲကံထီဉ်အသးခါလိာ်.	တမ်းဆဲးမာအိာ်ထီဉ်တံ
၈	ကွာ်ကဆားကွာ်ဒုးပုမာတမ်းကွာ်ထွဲတမ်းမာကဆုအတမ်းမာတဖဉ် အတမ်းသိဉ်တမ်းသိ ဒီးဖိလဲစံဉ်တဖဉ်လား ကမာလိာ်တမ်းလား ကလိာ်ကံလိာ်သးဒီးဖုဉ်စိမိာ်အဖိ လဲစံဉ်တဖဉ် ဒီးတမ်းမာအကျဲတဖဉ်န့ဉ်လိာ်.	FS HR Doni Posey ပုမာကွာ်ထွဲမာကဆုကဆုတမ်းအပုမာနံတမ်း Darius Dixon OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပာဆုတမ်းရလိာ် အပုမာဟ့ဉ် ကုဉ်တမ်း Chris Chiron	နံဉ်ပိဉ်တုစား, တမ်းမာတံဉ်တမ်းပုမာ ဒီး တမ်းသုး လဲလိာ်တမ်းလိာ်တမ်းကျဲဖိလဲစံဉ်ကျဲသနုဒီးတမ်းမာ အကျဲအကျဲတဖဉ် တမ်းမာအိာ်ဝဲလဲလဲလား လား ဝဲးပတုဘဉ်လိာ်. တမ်းဟံးနုးဒီးတမ်းဟဲထီဉ်တမ်းမာဖိလဲစံဉ် ကျဲသနုတဖဉ်ဒီး တမ်းမာအကျဲအကျဲတဖဉ် န့ဉ်တမ်းကွာ်ကဆားကွာ်အိာ်အဖုမုာ်လိာ်.	လားခိဉ်စဘဉ် ၃၁, ၂၀၁၂

တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်ဒီးငါပှၤမၤတၢ်ဖိ

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပှၤ တၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နံၤ
၁	တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဒီးငါတၢ်အကျိၤအကျဲတဖၣ်, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်လိၣ်လၢတၢ်မၤအဂီၢ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ဖဲးဆၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, လၢပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ အကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်တၢ်ကိး ပှၤကညိတဖၣ်လၢ အဖိးမံလိၣ်သးဒီးပှၣ်စိမိၤအဖိလစံၣ်ဒီးပှၤနီၢ်တဂၤလၢ တၢ်ဒီးလဲအိၣ်တဖၣ်လၢပှၤဒီးပတၢ်ဆဲးကျဲဆဲးကျိၤဒီးတၢ်မၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	OHR ပှၤန့ၣ်တၢ် အိၣ်အဟ့ၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤဒီးတၢ် ဟ်လီၤ ပှၤမၤတၢ်ဖိ Noreen Montgomery, FS HR Trish Batchelor OHR ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရူလိၣ် အပှၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ် တၢ်အကျိၤအကျဲလၢ တၢ်ဆီလီၤဟ်လီၤအိၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ကဒီးလဲပှၤမၤတၢ်ဖိတၢ်တၢ်လီၤဒီးပှၤမၤတၢ်ဖိထီၣ်ဘိတဖၣ်လၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီး HR အတၢ်ပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်, လၢဘၣ်တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အိၣ်လီၤ. ပှၤမၤကဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ တၢ်ဒီးလဲတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်လၢ တၢ်မၤလိၣ်တဖၣ်ဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢ တၢ်မၤကဆိတၢ် အတၢ်မၤလၢ အပတီၢ်ကိးခါအပှၤန့ၣ်ဝံၤလဲလီၤ. တၢ်မၤကျဲတဖၣ်တၢ်ကဆၢတၢ် တၢ်ကစူးကါအိၣ်ဒီးကွၢ်ထွဲကဒါကွၢ်အိၣ်တဖၣ်တဖၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပှၤ

တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပှၤ တၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နံၤ
၁	မၤပှၤန့ၣ်တၢ်ပၤဆၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကပဲ ပှၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ခိဆၢတဖၣ်လၢတၢ်ကဘၣ်ဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်အိၣ်သ့ဒီဖျိ တၢ်မၤအိၣ်တဖၣ်ဒီးပှၤပၤဆၢတၢ်ဖိတဖၣ်ဒ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်မၤဆိအိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရူလိၣ် အပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤလၢပှၤ တၢ်တီၢ်ကျဲၤ ဒီဖျိတၢ်မၤကွၢ်အဆိ FY' ၁၂-၁၃	လၢပှၤ

၂	<p>ကွဲကဒါကွဲဒီးဘိဘိမဂ္ဂါထီၣ်ကွဲ တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ဟ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.</p>	<p>FS HR Trish Batchelor OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟ်ဆုၢ်ကွဲထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	<p>ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွဲထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ဟ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလံၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်, ကရၢခိၣ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲ အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးဟ်ဂၢၢ်ဟ်ကျဲအီၤလံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤအတၢ်ဟ်ဖျါတဖၣ် အကၢခဲလၢန့ၣ်တဖၣ် အိၣ်လၢတၢ်ကွဲကဒါကွဲအီၤအဆၢကတီၢ် လီၤ.</p>	<p>လါဒံၣ်စဲဘၣ် ၃၁, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွဲစီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖံးတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲတဖၣ် အပူၤ. ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟ်ဖိၣ်ယုာ် တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.</p>	<p>FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟ်ဆုၢ်ကွဲထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	<p>တၢ်ကမၤကွဲအဆိလၢ FY ၁၂-၁၃ အဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်စးထီၣ်အီၤလီၤ.</p>	<p>လၢပုၤ</p>

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢတဖၣ်

#	တၢ်ဖိးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပဲၤ ၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်န့ၤ
၁	<p>ဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွၢ်ထွဲကဆဲးတၢ်မၤ</p> <p>ၤ အတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>FS HR ပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle</p> <p>OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢဒီး တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိၤအပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	<p>ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကဝီၤခဲန့ၣ်ကွၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပဲၤ “ခဲရီၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြဲးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ</p> <p>တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟံးန့ၢ်တလ့ၢ်တဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတုၤလၢတၢ်ဂီၢ်လီၤသီအဆၢကတိၢ် (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.</p>	<p>လၢဒိၣ်စဲဘၣ် ၂၁, ၂၀၁၂</p>
၂	<p>တၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤထီၣ်ကဒါက့ၢ်တၢ်မၤလိဆူ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆဲးတၢ်မၤအပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကရၢၢ်ဖိတဖၣ် (မ့ၢ်လိၣ်ယုၣ်ဒီး ပုၤကျိးထံတၢ်) လၢတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်အဆၢကတိၢ်လၢအသုတမၤတံၢ်တၢ် မၤအုန့တၢ်ဒီးတၢ်ပံၤဖးနီၤဖးတၢ်အဆၢလၢအပုၤယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲၤ လၢအဘၣ်ထွဲဒီးဖျၢၣ်စိမိၤအကျဲသန့ဖိလစံၣ်လၢအဘၣ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p> <p>(ဖိလစံၣ်လၢအကြိတၢ်မၤအုန့ပယုၣ်ဒီးတၢ်ပံၤထံနီၤဖးတၢ်အဆၢ, SPA တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖိလစံၣ်, တၢ်အိၣ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢကွၢ်ကရၢၢ်ပုၤ, တၢ်ကဆိးထီၣ်တၢ်သးတဖၣ်အဂ့ၢ်, တၢ်ရူသ့ၣ်, တၢ်ကြိဆၢတၢ်ဟ့ၣ်ကၣ်က့ၢ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤမူဒါခိၣ် Ray Doyle</p> <p>EEO/ADA ဝါဒီး Camille Brooks</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိၤအပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	<p>တၢ်မၤလိန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤဝံၤတၢ်လၢလါစဲးပထုဘၣ်အပုၤန့ၣ်လီၤ . ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအတဖၣ်ထီၣ် တၢ်မၤလိအံၤအဂီၢ်တၢ်ကဒူးအိၣ်ထီၣ်က့ၢ်တၢ်မၤလိအံၤလၢ လါအိးထီၣ်ဘၣ်ဒီးလါနီၣ်ဝုဘၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>လၢဒိၣ်စဲဘၣ် ၂၁, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤဒီးတၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်သိၣ်လိၤအဲကလံးကျိၣ်န့ၣ်ကျိၣ်ခံ ကျိၣ်တကျိၣ် (ESL) အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢ တဲအဲကလံးကျိၣ်တဘၣ်တဖၣ်, နိအလီၢ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.</p>	<p>တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon</p> <p>FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤမူဒါခိၣ် Ray Doyle</p> <p>OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢဒီး တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိၤအပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	<p>တၢ်မၤတၢ်ယုၣ်ညါဘၣ်ယး ကျိၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်ဆဲးမၤအသးန့ၣ်လီၤ. ESOL အတၢ်မၤလိ ၁၂ နံၣ်လၢပုၤမၤတၢ်ဖိ ၅၂ ဂၤ အဂီၢ်န့ၣ်ဝံၤတၢ်လံလၢ လါအုၣ်ဖျၢၣ် ၆ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်သိၣ်လိၤသၢတဘျီန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအိၤလၢလါစဲးပထုဘၣ် ၂၄ သီန့ၣ်လီၤ. ရီစုသးစတီ (Rosetta Stone) ကျိၣ်တၢ်မၤလိတၢ်သိၣ်လိၤကစးထီၣ်လၢလါအိးထီၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>တၢ်ဆဲးမၤအိၤအမၤ</p>
၄	<p>ဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢၢ်ကရိအသးအတၢ်မၤကျဲတဖၣ်လၢ ကယုၣ်လီၤဘိဘၣ် တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအတၢ်ဂ့ၢ်ကီၤလၢအအိၣ်လၢဝဲၤကျဲၤအပုၤလၢအပုၤယုၣ်ဒီး-</p>	<p>ပုၤပၤဆၢတၢ်ကမံးတံၢ် ကဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢကစးထီၣ်မၤ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီၢ်လီၤ.</p> <p>လၢ ၄ (ဂ) အဂီၢ်,</p>	<p>တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်ပုၤယုၣ်လၢ တၢ်ယုၣ် ပုၤမၤကဆိဒီးကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်မၤမူဒါခိၣ်လၢလါဖျၢၣ်အါရဲၣ်ဒီး လါ မၤရဲးအပုၤန့ၣ်လီၤ.</p> <p>တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်ဒူးအိၣ်ထီၣ်ကမံးတံၢ်ဖိသၢခါ နိသိး</p>	<p>လၢဒိၣ်စဲဘၣ် ၂၁, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိတ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိတ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပု ၁ တမ်းပညိတ် အမုန်နဲ
၁.	<p>တမ်းထားဒီးတမ်းဘိတ်မာဂုထိတ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုတမ်းဖုဒီးမာဂုထိတ် တမ်းပာတမ်းဆု/ပုမာတမ်းဖိအတမ်းဂုကိတမ်းဖုနဲနဲလိ.</p> <p>တမ်းပညိတ်ဒူးအိတ်ထိတ် ပုမာပုမာတမ်းဖိတမ်းသိတ်လိလား တမ်းကနဲပာဖိလဲစံဒီးတမ်းသုတမ်းဘိတ်လားတမ်းဒူးအိတ်ထိတ် နိကစာ/တမ်းသုတ်ထိတ်တမ်းကရားကရိအကံအစိတမ်းဒီးတမ်းကဆဲးဟုတ်အိတ်တမ်းမာလိ ထိတ်တတ်ပုမာယိ, လားကမာဆုတ်ထိတ်တမ်းသုတ်ညါနဲပာဒီးကမာဂုထိတ် တမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါအတမ်းသုတ်ဘိတ်တမ်းဖုနဲနဲလိ.</p> <p>ယုထံသံသမိးတမ်းမာကရုလား တမ်းလိတ်ဘိတ်အိတ်လား ဟိတ်ကဝိလိအိတ်တမ်းဖုလား ကမာနဲအိတ်ထိတ်တမ်းမာလိ အကိနဲနဲလိ.</p>	<p>FS HR အပုမာနဲတမ်း Tracy Agnew</p> <p>တမ်းကွဲထွဲမာကဆိတ်အပုမာနဲတမ်း Darius Dixon</p>	<p>ကမ်းဆား PRM အတမ်းဟုတ်ထိတ်တမ်းဒီးသိးတမ်းကဂုထိတ်အကိဒီးကမာလားပုမာတမ်းပညိတ်ဖိတမ်းအကိနဲနဲလိ.</p> <p>တမ်းမာတမ်းဖုမုတ် ၁) တမ်းကိတ်ခဲ ဘိတ်ယးတမ်းဖဲးတမ်းမာအဆားကတီးဒီး တမ်းရဲဂုဂုမာရိတမ်းဖုအဖိခိတ်</p> <p>တမ်းဂုဒီးတမ်းအားတမ်း ၂) ကျဲတမ်းလားကမာဂုထိတ်တမ်းနဲပာလိတ်သးဖဲထုသနဲ တမ်းလဲလိတ်သးတမ်းဖုအိတ်ထိတ် အခါ ၃) ဒီးသိးကမာဂုထိတ် တမ်းဘိတ်ထွဲလိတ်သးတမ်းဖု အကိကမာအိတ်ထိတ် တမ်းသိတ်လိ ဒီးတမ်းဆိကမိတ်တမ်းဖု မုတမ်းတမ်းမာနဲပာကဆဲးကု ဖိလဲစံတမ်းဖု</p>	
၅	<p>ကွဲးကျိတ်ထံလိတ်တိတ်မိ/ဖိလဲစံလား အရဲဒိတ်တမ်းဖုအုကျိတ်သားကျိတ်လား ညိနဲပုမာတမ်းဖိလားအမာတမ်းဖဲတမ်းကွဲထွဲမာကဆိတ်အိတ်အိတ် (စပုတ်ကျိတ်, ပယိဒီးကညိတ်ကျိတ်)နဲနဲတမ်းကွဲ.</p>	<p>OHR အပုမာတမ်းဖိ</p> <p>FS HR အပုမာနဲတမ်း Tracy Agnew</p>	<p>လိတ်တိတ်မိတမ်းဖု/ဖိလဲစံထုသနဲတမ်းလားအဖိလိတ်နဲနဲဘိတ်ကွဲးကျိးအိတ်ဝဲလဲလိ- PRM တမ်းပာဖျါ, တမ်းမာတမ်းတမ်းဒီးတမ်းကွဲမာတမ်းဖိလဲစံတမ်းဖု, တမ်းသုတ်တမ်းသးတမ်းဖိလဲစံတမ်းဖု, နဲနဲပိတ်တမ်းဖုဖိလဲစံ, တမ်းမာဆုတ်မာစိးတမ်း လားတမ်းမာလိပုဒီး ADA ဖိလဲစံတမ်းဖု, လိတ်တိတ်မိ ဖိလဲစံအကဲတမ်းဖုတမ်းကွဲကဒါကွဲအိတ်လား ကကွဲးကျိတ်ထံ အိတ်ဒီးအလိတ်ဘိတ်အသိးအကိ နဲနဲလိ.</p>	<p>တမ်းဆဲးမာတမ်း</p>
၆	<p>မာပုဒီးနဲလိ SPA ပုမာတမ်းဖိအလိတ်နဲနဲကျဲ, ယုတ်ဒီးကျိတ်သားကျိတ်လား တမ်းကွဲးကျိတ်ထံအိတ်လားအမုန် ပုမာတမ်းဖိလားအအိတ်လား တမ်းကွဲထွဲမာ ကဆိတ်မာတမ်းဖု (စပုတ်, ပယိ, ဒီးကညိတ်ကျိတ်)တမ်းဖုနဲနဲလိ.</p>	<p>OHR အပုမာနဲတမ်းအအိတ်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး</p> <p>တမ်းမာဂုထိတ်တမ်းသုတ်ဘိတ် Kathy Bryant</p> <p>FS HR အပုမာနဲတမ်း Tracy Agnew</p>	<p>လိတ်နဲနဲကျဲတမ်းဖုဘိတ်တမ်းမာဝဲကွဲအိတ်လား OHR လိ.</p>	<p>လားဒိတ်စုဘိတ် ၃၁, ၂၀၁၂</p>
၇	<p>ဟုတ်ပုမာတမ်းကျိတ်ထံတမ်းဖိလားတမ်းမာတမ်းအိတ်ဖိတ်တမ်းဖုဖဲအလိတ်ဘိတ်အခါ နဲနဲတမ်းကွဲ.</p>	<p>ပုမာဆုတ်ကမ်းတမ်းကဟုတ်ကူနဲအိတ်ထိတ်ဟုတ်ကူနဲ တမ်းမာ</p>	<p>ဖဲတမ်းထံလားအလိတ်ဘိတ်အခါ တမ်းကအိတ်ဒီး ပုမာကွဲးကျိတ်ထံတမ်းဖုနဲနဲလိ. တမ်းအားလိတ်ဘိတ်ယး တမ်းပုတ်ယုတ်ဒီးလိတ်တမ်းကျိးထံတမ်းဖဲးတမ်းမာနဲနဲဘိတ်တမ်းဖုနဲနဲလိ.</p>	<p>တမ်းဆဲးမာအိတ်</p>

တမ်းပုမာဖျဲး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိတ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိတ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပု
---	----------	--------------------------	-----------------------	-------------

				တပ်ပညိဉ် အမုၢ်နံၤ
၁	ဆိကမိဉ်လၢတၢ်ကမၤတၢ်အၢဉ်လီၤနီၤ: UNC Safewalk မ့တမ့ၢ် တၢ်ကရၢကရိလၢအလီၤဂၢ်လိာ်သးလၢ ကနူးအိဉ်ထီဉ်နီၤပှၢမိးတၢ်တ ဖဉ်လၢ ကွီကရၢတၢ်သူဉ်ထီဉ်အတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲတဖဉ်အဘၢဉ်စၢၤလၢ ပှၢမၤတၢ်ဖိလၢ တၢ်မၤအဆၢကတီၢ်သၢကတီၢ်တကတီၢ်အဂီၢ် (တၢ်မၤန့ၢ် အီၤတၢ်မၤဖဲ မုၢ်နံၤနီဉ်-မုၢ်လွၢ်နံၤ စးထီဉ်လၢ ဟါခီ ၁၁:၀၀ န့ဉ်ရံဉ်တုၤ လၢဂီၤခီ ၃ န့ဉ်ရံဉ်)	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၢန့ဉ်တၢ် Darius Dixon OHR ပှၢမၤတၢ်ဖိနီၤတၢ်ပၤဆုၢကွၢ်ထွဲတၢ်ရူလိာ် အပှၢဟ့ဉ်ကူဉ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိဟ့ဉ်ကူဉ်တၢ်ကမံးတံာ် န့ဉ်နီၤသိးကမၤဂုၤထီဉ်တၢ်ဘၢတၢ်အဂီၢ် ကျိၤကျဲတဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်ကတီၢ်သကိးတၢ်ဆူမဲဉ်ညါ န့ဉ်လီၤ.	လၢပဲၤ

၂	ယုသုဉ်ညါလၢတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး UNC Public Safety လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတိၤတီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon	ပူၤကွၢ်ထွဲပူၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ Public Safety လၢကယုသုဉ်ညါ တၢ်ကထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပဲၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လၢပူၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲၤ ComPsych , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကုတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပူၤကညီဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပူၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. EAP အတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလၢဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပူၤကွၢ်ကဒါက့ၢ်ဝဲတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝဲလဲလံန့ၣ်လီၤ. .	လၢပဲၤ